

# AU FAIT...

du 13 au 19 octobre 2020

#06

## Agenda

Semaine du Goût	➔ Du 19 au 22 octobre
Commission des bourses 2	➔ Mardi 20 octobre
Vacances d'octobre	➔ Du jeudi 22 octobre après les cours au lundi 2 novembre à 8h

## Assurance des élèves

Dans l'enceinte du LFIV et lors des sorties scolaires au Laos, au Vietnam, en Thaïlande et au Cambodge, tous les élèves sont couverts par LaoViet insurance selon le contrat disponible ici : <https://urlz.fr/dUok>. Les limites de remboursement sont indiquées page 1.

## Périscolaire et AS

Les listes d'élèves normalement inscrits aux activités seront **définitivement arrêtées au 13 octobre**. Il n'y aura plus de changement possible.

## Ateliers de langue française

La première édition des ateliers de langue française s'est déroulée du lundi 24 au vendredi 29 août. Nous avons sélectionné 42 futurs élèves de la cinquième à la seconde qui étaient répartis en cinq groupes pour pratiquer le français dans différents ateliers (sciences, cinéma, journal télévisé, théâtre et arts plastiques) d'une heure trente, de 9h00 à 12h15. Une très grande partie des élèves étaient motivés et nous avons eu quelques belles surprises avec certains d'entre eux

## Infos en vrac

Le LFIV recrute : n'hésitez pas à proposer votre candidature, nous pouvons avoir besoin de vous pour des remplacements au primaire.

Vous pouvez envoyer vos diplômes, CV et lettre de motivation par courriel : [recrutement@lfiv.org](mailto:recrutement@lfiv.org)

## Semaine du goût – Edition 2020

Les élèves du primaire fêtent la semaine du gout du 19 au 22 octobre sur le site de Thadeua. Chaque jour correspondra à une couleur de gouter et d'habillement.

- |          |   |
|----------|---|
| Lundi    | Jaune / Orange                          |
| Mardi    | Vert/Bleu/Violet (orange en maternelle) |
| Mercredi | Rouge/Rose                              |
| Jeudi    | Marron/Noir                             |

Merci de soutenir votre enfant durant cette semaine de fête et de découvertes.

## Le Mot de la direction

Chers parents,

Nous tenons à féliciter les nouveaux membres élus au Coges et remercier tous les parents qui ont assisté et voté à l'Assemblée générale du mardi 6 octobre et tous ceux qui ont pris part au vote des conseils école/établissement du mardi matin lors du « café des parents ».

Notre école fonctionne avec les parents et il est important que vous vous investissiez dans les instances.

Un grand merci aussi à la commission « vivre ensemble qui organise ces moments conviviaux.

*L'équipe de direction*

## Enquête sur l'enseignement à distance

Pouvez-vous prendre 5 mn pour répondre à cette enquête concernant l'enseignement à distance durant la période de confinement : <https://urlz.fr/dRRX>

## Restauration scolaire

Pour l'inscription de votre enfant à la cantine scolaire, Love Life vous accueille de nouveau sur les sites de Thadeua et d'Hadxaykhaou ou au restaurant Love Life. **72 non-inscrits (dont 70 au primaire) /509 élèves qui mangent à la ½ pension.**

## Facturation

Les factures proforma sont émises, pour les frais d'inscription, les frais de scolarité, les frais de certifications, les tenues de sport, les frais de transport, les packs élèves, et la remise Covid décidée par le Coges. Elles sont disponibles sur votre portail Skolengo : <https://urlz.fr/dJUB>. **Attention** il y a un bug, en cours de résolution, les factures présentes sur le portail parent ne contiennent ni vos échéanciers ni les avances perçues au titre des frais d'inscription et des éventuels avoirs émis précédemment (navette, périscolaire, etc ...). Une fois le bug résolu, vous voudrez bien les vérifier et en particulier vos échéanciers avant l'émission des factures définitives

# AU FAIT...

ວັນທີ 13 ທາ 19 ຕຸລາ 2020 #06

## ການເຄື່ອນໄຫວໃນອາທິດ

ອາທິດແຫ່ງການຊົມລົດຊາດອາຫານ	→	ວັນທີ 19 ທາ 22 ຕຸລາ
ປະຊຸມພິຈາລະນາທຶນການສຶກສາ ຮອບ 2	→	ວັນອັງຄານ ທີ 20 ຕຸລາ ນັບຕັ້ງແຕ່ ວັນພະຫັດ ທີ 22 ຕຸລາ
ພັກຮຽນເດືອນຕຸລາ	→	ຫຼັງເລີກຮຽນ ແລະ ເຂົາຮຽນຄືນ ວັນຈັນ ທີ 2 ພະຈິກ ເວລາ 8h

## ປະກັນໄພອຸບັດຕີ່ພາດຂອງນ້ຳຮຽນ

ໃນໄຮງຮຽນ ແລະ ໃນລະຫວ່າງການທັດສະນະສຶກສາພາຍໃນປະເທດ, ທີ່ປະເທດຫວຽນນາມ, ໂທ ແລະ ກຳປູເຈຍ ນ້ຳຮຽນທຸກຄົນຖືກຄຸ້ມຄອງດ້ານອຸບັດຕີ່ເຫດໄດ່ ບໍລິສັດປະກັນໄພ ລາວຫວັດ ຕາມສັນຍາປະກັນໄພຕີ່ໄປນີ້: <https://urlz.fr/dUoK>. ກຳນົດວິງເງິນການຊົດເຊີຍແມ່ນຖືກລະບຸຢູ່ນ້ຳ 1.

## ກົດຈະກຳນອກໄມ້ຮຽນ ແລະ ກົດຈະກຳສະມາຄົມກົດລາ

ການລົງຖະບຽນສໍາລັບກົດຈະກຳນອກໄມ້ຮຽນຈະສິ້ນສຸດໃນວັນທີ 13 ຕຸລາ ແລະ ລາຍຊື່ນ້ຳຮຽນທີ່ແນ່ນອນຈະຖືກສະຫຼຸບ. ຫຼັງຈາກວັນຕັ້ງກ່າວກົດຈະກຳຈະບໍ່ສາມາດປັ້ງແປງໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ.

## ກົດຈະກຳການຝຶກອົບຮົມພາສາຟັ້ງ

ການຝຶກອົບຮົມພາສາຟັ້ງລູ້ໜ້າທີ່ໄດ້ຕົງກັດຂຶ້ນ ລະຫວ່າງວັນຈັນ ທີ 24 ຈົນເຖິງວັນສຸກ ທີ 29 ສິງຫາ ເວລາ 9h00-12h15. ພວກເຮົາໄດ້ດັດເລືອກເອົານ້ຳຮຽນ 42ຄົນ ທີ່ຈະຂັ້ນທອງ ມ.2 ທາ ຫອງ ມ.5, ຊຶ່ງໄດ້ນິການແບ່ງນ້ຳຮຽນເປັນ 5ກຸ່ມ ເພື່ອຝຶກອົບຮົມດັນພາສາຟັ້ງໂດຍຜ່ານກົດຈະກຳທີ່ແຕກຕ່າງໆກັນ (ວິທະຍາສາດ, ຮູບເຕົາ, ຂ່າວໂທລະພາບ, ສະແດງລະຄອນເວທີ ແລະ ສີລະປະ). ນ້ຳຮຽນສ່ວນໃຫຍ່ມີຄວາມຕັ້ງໃຈ ແລະ ບາງຄົນໄດ້ຮັດໃຫ້ພວກເຮົາປະຫຼາດໃຈກັບຄວາມສາມາດຂອງພວກເຂົາ.

## ຂ່າວສານອື່ນໆ

LFIV ຮັບສະໜັກ : ຈົ່ງຢ່າລັງເລື່ອທີ່ຈະຍື່ນເອກະສານສະໜັກງວ່າງຂອງທ່ານກັບທ່າງໄຮງຮຽນ. ພວກເຮົາອາດຕອັງການທ່ານສໍາລັບສອນແຫນໃນຊັ້ນປະຕົມ.  
ທ່ານສາມາດສົ່ງໃບປະກາດສະນີຍະບັດ, ໃບຊີ້ວະປະຫວັດທີ່ ແລະ ໃບສະໜັກຂອງທ່ານທາງອີເມວ: [recrutement@lfiv.org](mailto:recrutement@lfiv.org)

## ອາທິດແຫ່ງການຊົມລົດຊາດອາຫານ – ປີ 2020

ນ້ຳຮຽນຊັ້ນປະຕົມຈະສະເໜີມສະໜູນລູກທ່ານໃນໄລຍະອາທິດແຫ່ງການຊົມລົດຊາດອາຫານ ລະຫວ່າງວັນທີ 19-22 ຕຸລາ ທີ່ໄຮງຮຽນທ່າເດືອ. ໃນແຕ່ລະມື້ຈະກົງກັບສີຂອງລົດຊາດ ແລະ ສີຂອງເສື້ອຜ້າ.

ວັນຈັນ	ສີເຫຼືອງ / ສີສົ່ມ
ວັນອັງຄານ	ສີຂຽວ / ສີຟ້າ / ສີມ້ວງ (ສີສົ່ມໃນຊັ້ນອະນຸບານ)
ວັນພຸດ	ສີແດງ / ສີບົວ
ວັນພະຫັດ	ສີນໍາຕາມ / ສີຕຳ

ຂອບໃຈສໍາລັບການສະໜັບສະໜູນລູກທ່ານໃນໄລຍະອາທິດສະເໜີມສະໜູນລູກການຊົມລົດຊາດອາຫານນີ້ ແລະ ການເປີດສູ່ລົກແຫ່ງການຊົມລົດຊາດຕ່າງໆຂອງເຕັກ.

## ຂໍ້ຕວາມຈາກຄະນະບໍລິຫານ

ທ່ານຜູ້ປົກຄອງທີ່ຮັກແພງ,

ພວກເຮົາຂໍສະແດງຄວາມຍືນດີກັບບັນດາສະມາຊີກໃໝ່ທີ່ໄດ້ຮັບການເລືອກຕັ້ງໃໝ່ໃນ Coges, ຂໍຂອບໃຈຜູ້ປົກຄອງທຸກທ່ານທີ່ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມ ແລະ ລົງຄະແນນເລືອກຕັ້ງໃໝ່ໃນກອງປະຊຸມໃໝ່ສໍາລັບສະພາໄຮງຮຽນຂັ້ນປະຕົມ / ຂໍຂອບໃຈຜູ້ທີ່ເຂົ້າຮ່ວມໃນການລົງຄະແນນເລືອກຕັ້ງສໍາລັບສະພາໄຮງຮຽນຂັ້ນປະຕົມ / ສະພາບໍລິຫານໄຮງຮຽນ ໃນຕອນເຂົ້າຂອງວັນດຸງວັນກັນ ໃນໄລຍະ "ງານກາເພົາມັກຄືລະຫວ່າງຜູ້ປົກຄອງ".

ໄຮງຮຽນຂອງພວກເຮົາດໍາເນີນການຮ່ວມກັບຜູ້ປົກຄອງ ແລະ ເປັນສິ່ງສຳຄັນທີ່ທ່ານຈະຕ້ອງມີສ່ວນຮ່ວມໃນອົງການຈັດຕັ້ງຕ່າງໆຂອງໄຮງຮຽນ.

ຂໍຂອບໃຈຢ່າງສູງຕໍ່ຄະນະກຳມະການດໍາລົງຊີວິດຮ່ວມກັນທີ່ໄດ້ຈັດງານທີ່ມີແຕ່ຄວາມມ່ວນຊື່ນນີ້.

ຄະນະບໍລິຫານ

## ການສໍາໜັດດັງວັນກັບການສຶກສາທາງໄກ

ຂໍໃຫ້ທ່ານຈົ່ງຕອບຄໍາຖາມການສໍາໜັດດັງວັນກັບການສຶກສາທາງໄກໃນໄລຍະກັກໄຕ່ຢູ່ບ້ານ ຂໍ້ໄຊເວລາຕອບພູງແຕ່ 5 ນາທີ: <https://urlz.fr/dRRX>

## ໄຮງອາຫານຂອງໄຮງຮຽນ

ເພື່ອລົງຖະບຽນລູກທ່ານສໍາລັບອາຫານຫຼັງຈາກເວົ້ານ້ຳຮຽນ, Love Life ຍືນດີຕົວອັນຮັບທ່ານອົງການທີ່ໃຫ້ທ່າເຕືອ ແລະ ທີ່ຫາດຊາຍຂາວ ຫຼື ທີ່ຮັນອາຫານ Love Life. ນ້ຳຮຽນມີໜັກທີ່ໄຮງອາຫານມີຫັງໝົດ 509ຄົນ / ຂໍ້ມີນ້ຳຮຽນ 72ຄົນ ບໍ່ໄດ້ລົງຖະບຽນແຕ່ມີໜັກທີ່ໄຮງອາຫານ (ໃນນີ້ 70ຄົນ ແມ່ນນ້ຳຮຽນຂັ້ນປະຕົມ).

## ການຂໍ້ລະຄຄາຮຽນ

ໃບແຈ້ງຂໍ້ລະຄຄາຮຽນສະບັບຊີ່ວັດກາວໄດ້ຖືກແຈ້ງລົງໃນລະບົບ Skolengo ຂໍ້ໄປກອບຈະມີຄໍາລົງຖະບຽນ, ຄ່າຮຽນ, ຄ່າທຳນົມໃບຢັ້ງຢືນຕ່າງໆ, ຄ່າຊຸດກິລາ, ຄ່າບໍລິການລົດຮັບສິ່ງນ້ຳຮຽນ, ຄ່າປົ້ນ-ຊຸດອຸປະກອນການຮຽນ ແລະ ສ່ວນຫຼຸດຄ່າຮຽນຍອນ Covid ເຫັນດີໄດ່ Coges .

ຄ່າຕ່າງໆງ່າຍ້າມີສໍາາມາດເຂົ້າເປົ້າເປົ້າໄດ້ພ່ານຊ່ອງທ່າງເຂົ້າລະບົບຜູ້ປົກຄອງໃນ Skolengo : <https://urlz.fr/dJUB>.

ໝາຍເຫດ ເຕີດມີຂໍ້ວິກຜ່ອງໃນລະບົບ ແລະ ຮຳລັງຖືກແກ້ໄຂ, ໃບແຈ້ງຂໍ້ລະຄຄາຮຽນທີ່ຖືກແຈ້ງລົງໃນລະບົບບໍ່ກ່ຽວຂ້ອງທຸກທ່ານທີ່ໄດ້ເລືອກ ຫຼື ທັງຄ່າລົງຖະບຽນທີ່ໄດ້ຂໍ້ລະໄປແລ້ວ ແລະ ຫຼັງສ່ວນຫຼຸດຄ່າຮຽນຂອງບາງຄອບຄົວທີ່ໄດ້ແຈ້ງປະກອບໝັ້ນໜ້າ (ຄ່າບໍລິການລົດຮັບສິ່ງນ້ຳຮຽນ, ກົດຈະກຳນອກໄມ້ຮຽນແລະອື່ນໆ). ເນື່ອຂໍ້ວິກຜ່ອງຖືກແກ້ໄຂແລ້ວ ຂໍໃຫ້ທ່ານຈົ່ງກວດສອບຄືນໃຫ້ຖືກຕອງໄດ້ເລືອກ ກອນທີ່ໄຮງຮຽນຈະອອກໄປແຈ້ງຂໍ້ລະຄຄາຮຽນສະບັບຈິງ.

# AU FAIT...

from 13 to 19 October 2020

#06

## Agenda

Taste Week	From 19 to 22 October
2 <sup>nd</sup> Scholarship committee	Tuesday 20 October
October break	From Thursday 22 October after class to Monday 2 November at 8 AM

## Student insurance

Inside the school and during school trips in Laos, Vietnam, Thailand and Cambodia all students are covered by our insurance policy with LaoViet which you can see here. The reimbursement schedule can be found on page 1.  
<https://urlz.fr/dUoK>.

## Extra-curricular and Sports Association

The list of students registered for activities will be **definitively closed on October 13**. No changes will be possible after this date.

## French Language Workshops

The first edition of our French Language Workshops took place from Monday 24 to Friday 29 August. We chose 42 future 5<sup>th</sup> and 2<sup>nd</sup> Form students and split them into five groups to practise their French in different themes (science, cinema, the news, theatre and the arts) for 1 ½ hours, from 9 till 12:15. Many of these students were motivated and a lot of them surprised us.

## This 'n that

The school is hiring. Please send in your candidature - we may need you. You can send in your diplomas, CV and cover letter by e-mail: [recrutement@lfiv.org](mailto:recrutement@lfiv.org)

## Taste week – 2020

Primary school pupils will celebrate Taste Week from October 19 to 22 at the Thadeua campus. Each day will correspond to a colour to taste and wear.

- Monday Yellow / Orange
- Tuesday Green/Blue/Purple(Orange in kindergarten)
- Wednesday Red/Pink
- Thursday Brown/Black

Please help your child during this week of fun and discovery.

## A Word from Management

Dear parents,

We would like to congratulate the newly elected COGES members and thank all of you who came to the General Assembly on Tuesday, October 6. We would also like to thank those who voted for your primary/secondary school councils during the “Parents’ Café”.

Our school functions with parents, and it is important that you take part in these bodies.

A great thank you also goes out to the Living Together Committee who organizes these pleasant moments.

*The Management Team*

## Study on distance learning

Please take 5 minutes to answer questions for this study on distance learning during the lockdown:  
<https://urlz.fr/dRRX>

## Canteen

Love Life will be happy to sign your children up for the canteen at both campuses or at their restaurant.

**72 not registered (70 in the primary school) /509 students who eat at the canteen.**

## Billing

Proforma invoices will be sent our next week. They will include registration and school fees, the costs of certification, sports uniforms, transport, student packs, extra-curricular activities and the COVID discount decided upon by the COGES. You can find your invoice on the Skolengo portal: <https://urlz.fr/dJUB>. **Attention** There was a bug in the invoices on the portal. The invoices presented do not contain your fee schedules, inscription payments received or payments received for the shuttle or extra-curricular activities. Once we have sorted this out, please check your proforma invoices carefully, especially your payment schedules before we send out the final invoices.